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Abstract (en)
A runner guide for an elevator door has at the end points runner-lifting devices which, by means of ramp pieces (5, 6) and run-on edge discs (3, 4) of
runners (1, 11), relieve the running surfaces of elastic running-surface inserts when at rest. In this way, flattenings in the elastic running surfaces and
thus the rumbling noises resulting from this during the door movements are avoided. Taking into account the fact that the door travel (b) is greater
than the runner spacing (a), a runner must be able to cross without contact a ramp piece (6) not intended for it. This is made possible through the
use of an asymmetric runner (11) which has on one side an edge disc (12) of smaller diameter. The asymmetric runner (11) is only lifted when the
opposite edge disc (4) of normal size runs onto a ramp piece (5). <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Laufrollenführung für eine Aufzugstür weist an den Endstellen Rollenanhebeeinrichtungen auf, welche mittels Rampenstücken (5, 6) und
auflaufende Randscheiben (3, 4) von Laufrollen (1, 11) die Laufflächen von elastischen Laufflächeneinlagen im Stillstand entlasten. Auf diese Art
werden Abplattungen in den elastischen Laufflächen, und somit die daraus folgenden Rumpelgeräusche bei den Türbewegungen vermieden. Unter
Berücksichtigung, dass der Türweg (b) grösser als der Rollenabstand (a) ist, muss eine Laufrolle ein nicht für sie bestimmtes Rampenstück (6)
ohne Berührung überfahren können. Dies wird durch die Verwendung einer asymmetrischen Laufrolle (11) ermöglicht, welche einseitig eine im
Durchmesser kleinere Randscheibe (12) aufweist. Die asymmetrische Laufrolle (11) wird erst dann angehoben, wenn die gegenüberliegende normal
grosse Randscheibe (4) auf ein Rampenstück (5) auffährt. <IMAGE>
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